

SUBJECT: MSC NOTICE --- Local Requirement for All ports of Vietnam

DATE: 13 July, 2022

As per POD Circular, please refer below local Import Requirement for shipment to Vietnam.

据目的港越南通知，我司现重申以下港口要求：

1.HS CODE:

At least 4-digit HS Code is required to show on bill, 8-digit HS needed for SCRAP/WASTE cargo. If refuse to show on bill for any reason, it will be on client's cost and risk.

提单舱单需显示至少 4 位海关编码，废品需提供 8 位。未按此要求提供，一切责任风险请自行承担。

2. SEAL NO:

Seal No. shall be shown in full, including the prefix letter (if have). If container have multiple seals, all seal listed on bill is compulsory.

Any wrong/missing seal will be subject to Mandatory inspection with extra cost at POD on your account.

封号需显示完整包括前缀字母（如样本：FX123456）。如一个箱子下涉及多个封号，请务必录入全部封号。如因封号缺失或错误在目的港导致查验所产生的额外费用请自行承担。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited